
Protokół nr 6/2017 

posiedzenia 

Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

w dniu 28 czerwca 2017 r., w godz. 10
00

 – 11
20

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto otworzył 

posiedzenie Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

3. Informacja dotycząca działalności Domu Pomocy Społecznej w Białogardzie. 

 

4. Informacja o stanie sanitarno – epidemiologicznym na obszarze powiatu. 

 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXXVI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie. 

 

6. Wolne wnioski i zapytania.  

 

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej zapoznali się z proponowanym 

porządkiem obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie przyjęli protokół nr 

5/2017 z dnia 31 maja 2017 roku. 

 

 

 

Ad.3 

Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Białogardzie – Wiesław Czurko zapoznał członków 

komisji z informacja dotyczącą działalności domu, co przedstawia załącznik nr 2 do 

protokołu.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała czy są wolne miejsca w placówce.  

Dyrektor – Wiesław Czurko poinformował, że nie ma wolnych miejsc.  

Przewodniczący Komisji  - Piotr Pakuszto zapytał ile obecnie wynosi stawka miesięczna za 

pobyt pensjonariusza.  

Dyrektor – Wiesław Czurko poinformował, że miesięczna stawka wynosi 2997,39 zł.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała czy pensjonariusze są przyjmowani na 

bieżąco. 
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Dyrektor – Wiesław Czurko udzielił twierdzącej odpowiedzi.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała czy dużo jest osób, których nikt nie 

odwiedza.  

Dyrektor – Wiesław Czurko poinformował, że jest spora grupa osób, których nikt nie 

odwiedza, ale zauważył, że do niektórych osób rodziny zaczynają przyjeżdżać. Część rodzin 

wstydzi się tego, że umieściła swoich bliskich w tego typu placówce i dlatego ich nie 

odwiedza.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zauważyła, że w placówce znajdują się nie tylko osoby 

starsze, ale również młode. 

Dyrektor – Wiesław Czurko poinformował, że osoby młodsze są to osoby upośledzone. 

 

Członkowie komisji zapoznali się z informacją dotyczącą działalności Domu Pomocy 

Społecznej w Białogardzie. 

 

 

Ad.4 

Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej w Białogardzie – Marek 

Frydrych zapoznał członków komisji z informacja dotyczącą działalności stacji oraz o stanu 

sanitarno – epidemiologicznego na obszarze powiatu, co przedstawia załącznik nr 3 do 

protokołu. Poinformował m.in., że jego zdaniem ocena stanu sanitarnego powiatu jest z roku 

na rok coraz lepsza. W 2016 roku przeprowadzono 1212 kontroli sanitarnych i wydano 536 

decyzje (271 decyzji merytorycznych oraz 265 decyzji płatniczych). Wydano również 28 

postanowień, 67 opinii i 63 mandaty karne na łączną kwotę 9050 zł. Następnie wspomniał o 

bakterii jaką wykryto u pacjentki białogardzkiego szpitala. 

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała jakie choroby może w/w bakteria 

wywoływać.   

Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej w Białogardzie – Marek 

Frydrych poinformował, że bakteria ta jest bardzo groźna i może wywołać np. posocznicę, 

czy zapalenie opon mózgowych. Dodał, że w zaistniałej sytuacji zostały podjęte odpowiednie 

kroki: odizolowano osobę chorą, przydzielono do niej opiekunów. Szczegółowa tą sprawą 

zajmuje się szpitalny zespół ds. zakażeń.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała o stan przygotowań do sezonu letniego. 

Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej w Białogardzie – Marek 

Frydrych poinformował, że wszystkie obiekty na terenie powiatu otrzymały stosowane 

wytyczne.  

 

Członkowie komisji zapoznali się z informacją dotyczącą działalności Powiatowej Stacji 

Sanitarno - Epidemiologicznej w Białogardzie.  

 

 

Ad.5 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w 

Białogardzie na XXXVI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź, co przedstawia 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto zapoznał członków 

Komisji z projektem uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej 

Anny Kodź. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej 

Anny Kodź, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

b) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Wojciecha Potrzebowskiego, 

co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto zapoznał członków 

Komisji z projektem uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 

Wojciecha Potrzebowskiego. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Wojciecha Potrzebowskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Wojciecha Potrzebowskiego. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 

Wojciecha Potrzebowskiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 
 

c) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rajmunda Wasiaka, co 

przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto zapoznał członków 

Komisji z projektem uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 

Rajmunda Wasiaka. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rajmunda Wasiaka. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rajmunda Wasiaka. 
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Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w 

sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rajmunda Wasiaka, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

 

d) przyjęcia Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla 

Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie przyjęcia Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla 

Powiatu Białogardzkiego.  Poinformował m.in., że w/w dokument określa główne cele i 

kierunki rozwoju publicznego transportu zbiorowego  w przewozach realizowanych w ramach 

użyteczności publicznej na terenie Powiatu Białogardzkiego. Atutem naszego powiatu jest 

fakt, że na terenie miasta Białogard, które jest jednocześnie stolicą powiatu znajduje się węzeł 

kolejowy, który łączy powiat z siedzibami wszystkich gmin. Problem zapewnienia 

zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego jest ułatwiony. Dodał, że 

opracowanie w/w dokumentu zostało zlecone firmie zewnętrznej, a autor będzie obecny na 

posiedzeniu najbliższej sesji. 

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak oświadczyła, że wstrzyma się od głosu nad 

omawianym projektem uchwały, ponieważ nie ma rozwiązanej kwestii dotyczącej dopłat do 

biletów ulgowych dla młodzieży, która dojeżdża do szkół poza nasz powiat np. z Karlina do 

Kołobrzegu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że idea programu wynika z ustawy o 

publicznym transporcie zbiorowym. Plan dla Powiatu Białogardzkiego jest przygotowany pod 

te warunki, które powiat posiada, czyli pod kolej. Przypomniał, że powiat zapewnia dojazd z 

każdej stolicy gminy do stolicy powiatu.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak oświadczyła, że podtrzymuje swoje zdanie z uwagi na 

brak porozumień pomiędzy poszczególnymi powiatami odnośnie zniżek do biletów.  

Radny – Zbigniew Brzozowski zauważył, że na stronie 24 planu znajduje się błąd – podano, 

że firma Fridrich znajduje się na terenie Gminy Białogard, a ona znajduje się na terenie 

Gminy Tychowo. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda podziękował za uwagę i stwierdził, że dane zostaną 

poprawione.   

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

przyjęcia Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu 

Białogardzkiego. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

przyjęcia Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu 

Białogardzkiego. 
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Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej głosami  za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w 

sprawie przyjęcia Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego 

dla Powiatu Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 
 

e) określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Tychowo, których 

właścicielem jest Powiat Białogardzki oraz określenia warunków i zasad korzystania z 

tych przystanków, co przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Tychowo, których 

właścicielem jest Powiat Białogardzki oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Tychowo, których właścicielem jest Powiat 

Białogardzki oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Tychowo, których właścicielem 

jest Powiat Białogardzki oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Tychowo, których właścicielem jest Powiat Białogardzki oraz określenia 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

f) w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej nr 2 oraz włączenia jej 

do Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie, co przedstawia 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto zapoznał członków 

Komisji z projektem uchwały w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej nr 

2 oraz włączenia jej do Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

Poinformował m.in., że szkoła ma być utworzona od dnia 1 września 2017 roku przy ZSS w 

Białogardzie i będzie kształcić w zawodach cukiernik i kucharz.  

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

utworzenia Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej nr 2 oraz włączenia jej do Zespołu Szkół 

Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 
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Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

utworzenia Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej nr 2 oraz włączenia jej do Zespołu Szkół 

Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej nr 

2 oraz włączenia jej do Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

 

g) w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających napędzanych 

silnikami spalinowymi na jeziorze Tyczewo Wioska, gm. Tychowo, co przedstawia 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto zapoznał członków 

Komisji z projektem uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek 

pływających napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorze Tyczewo Wioska, gm. 

Tychowo. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi 

na jeziorze Tyczewo Wioska, gm. Tychowo. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi 

na jeziorze Tyczewo Wioska, gm. Tychowo. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek 

pływających napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorze Tyczewo Wioska, gm. 

Tychowo, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

h) w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu Powiatu 

Białogardzkiego instrumentem płatniczym, co przedstawia załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto zapoznał członków 

Komisji z projektem uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących 

dochody budżetu Powiatu Białogardzkiego instrumentem płatniczym. Poinformował, że 

projekt uchwały dotyczy wprowadzenia możliwości regulowania opłat w starostwie za 

pomocą karty płatniczej.  

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu Powiatu Białogardzkiego 

instrumentem płatniczym. 
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Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu Powiatu Białogardzkiego 

instrumentem płatniczym. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących 

dochody budżetu Powiatu Białogardzkiego instrumentem płatniczym, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

 

Ad.6 

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak poprosiła o informacje dotyczące działalności szpitala 

w Białogardzie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w dniu wczorajszym podano 

oficjalnie do publicznej wiadomości, że szpital w Białogardzie jest w sieci szpitali. 

Oświadczył, że w ten sposób szpital ma zagwarantowane finansowanie na cztery lata, na 

poziomie kontraktu z 2015 roku. Następnie poinformował o problemie związanym z 

oddziałem OIOM. Spółka Centrum Dializa, która zarządza szpitalem w Białogardzie 

wystąpiła do Narodowego Funduszu Zdrowia o zmianę oddziału na łóżko intensywnego 

nadzoru. NFZ wydał pozytywna opinię w tej sprawie, jednak problem polega na tym, że 

Centrum Dializa przed przystąpieniem do tych działań nie poinformowało o tym fakcie 

Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie, od którego wydzierżawiło szpital.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała czy został ogłoszony konkurs na prezesa 

Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że okres wypowiedzenia obecnego 

prezesa spółki Pana Zygmunta Baś kończy się z dniem 31 lipca 2017 roku. Obecnie 

obowiązki prokurenta pełni główna księgowa spółki.  

 

 

Ad.7 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poinformował  

o wyczerpaniu porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Zdrowia i Pomocy     

Społecznej 

 

 Piotr Pakuszto 


